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Protokół Nr 18/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 12 listopada 2024 r. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1, o godzinie 14:30.  

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta Grudziądzki 

2. Marcin Dziadzio  - Wicestarosta Grudziądzki 

3. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

4. Grzegorz Masiota  - Członek Zarządu  

5. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

1. Krzysztof Klonowski   - Przewodniczący Rady Powiatu 

2. Grażyna Kalita  - Skarbnik Powiatu 

3. Dorota Kaczerowska   - Sekretarz Powiatu 

4. Rafał Zieliński   - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

5. Hanna Lotarska   - Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania 

Kryzysowego 

6. Teresa Kleczewska   - Inspektor z Wydziału Komunikacji 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z 17. posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów  

i wydatków budżetowych na rok 2024. 

5. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok.  

6. Informacja Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw bieżących. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wszczęcia postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji. 

8. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie „Rocznego programu współpracy 

Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025”.  
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9. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Powiat Grudziądzki umowy z operatorem o świadczenie usług publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej.  

10. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe 

w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej.  

11. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski. 

12. Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich obecnych 

biorących udział w posiedzeniu. Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy  

5 na 5 Członków Zarządu.  

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 12 listopada 2024 r. stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 12 listopada 2024 r. 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Następnie Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi  

do proponowanego porządku posiedzenia.  

Przy braku uwag, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik stwierdził przyjęcie protokołu z 17. posiedzenia Zarządu 

Powiatu Grudziądzkiego.  

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita 

przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów  

i wydatków budżetowych na rok 2024.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały.   

Przy braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych n a rok 2024.  

Uchwała Nr 18/46/2024 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 12 listopada 2024 r. w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2024 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
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 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik poprosił Skarbnika Powiatu p. Grażynę Kalitę  

o przedstawienie projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok.   

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Przy braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 

2024 rok. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego 

informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw bieżących,  

w związku z czym Kierownik p. Rafał Zieliński poinformował, że: 

1. Inwestycje na drogach powiatowych w Pokrzywnie oraz w Bogdankach są na finalnym 

etapie.  

2. Wykonawca inwestycji w Świeciu nad Osą w najbliższym czasie planuje położenie drugiej 

warstwy masy na drodze, co również oznacza końcowy etap inwestycji. 

3. Zakończono rozstrzygnięcie postępowań przetargowych dotyczących położenia mas na 

gorąco i remontów obiektów mostowych.  

Kierownik p. Rafał Zieliński poprosił także o zwiększenie środków w budżecie Powiatu na zadanie 

pn. „Odnowa elementów obiektów mostowych” o kwotę 30 000,00 zł i zmniejszenie środków na 

zadanie pn. „Remont studzienek kanalizacyjno-sanitarnych w pasie drogowym drogi 1352C Parski-

Grudziądz” o kwotę 30 000,00 zł.  

Członkowie Zarządu, w wyniku głosowania, jednogłośnie wyrazili zgodę na przedstawioną prośbę. 

4. Zadania dotyczące chodników w Wielkim Wełczu i Słupie są na etapie podpisania umów, 

co oznacza, że wykonawcy w najbliższym czasie przystąpią do zadania.  

5. Podpisano umowę dotyczącą wycinki drzew, co skutkuje tym, że do końca grudnia br. 

zaplanowane wycinki drzew zostaną zrealizowane.  

6. Powiatowy Zarząd Dróg zwrócił się z wnioskiem ZRID do Starosty dotyczącym budowy 

drogi dla pieszych relacji Grudziądz –Dębieniec. 
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7. Kierownik p. Rafał Zieliński przekazał także, że w najbliższym czasie zwróci się do 

Zarządu Powiatu o udzielenie pełnomocnictwa w zakresie procedur przetargowych dotyczących 

budowy dróg dla pieszych z przyszłorocznego budżetu Powiatu. Poinformował, że pełnomocnictwa 

będą dotyczyć dokumentacji projektowej budowy drogi dla pieszych i rowerów w ciągu drogi 

powiatowej relacji Grudziądz-Nicwałd, drogi powiatowej relacji Pokrzywno-Słup oraz drogi gminnej 

relacji Annowo-Gruta; dokumentacji projektowej budowy drogi dla pieszych i rowerów w ciągu drogi 

powiatowej relacji Pokrzywno-Orle-Słup na odcinku Pokrzywno-Nicwałd; dokumentacji projektowej 

przebudowy drogi powiatowej relacji Zielnowo-Fijewo wraz z budową drogi dla pieszych i rowerów 

oraz dokumentacji projektowej budowy drogi dla pieszych i rowerów w ciągu drogi powiatowej 

relacji Chełmno-Mniszek.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi  

do przedstawionych informacji, w związku z czym: 

1. Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał o kwestię chodnika w Nowej Wsi. 

Kierownik p. Rafał Zieliński odpowiedział, że dokumentacja projektowa jest gotowa na jeden chodnik 

(przy boisku), natomiast wykonanie dokumentacji projektowej drugiej części chodnika (o długości  

80 metrów) jest  propozycją do przyszłorocznego budżetu Powiatu Grudziądzkiego.  

2. Przewodniczący Rady Powiatu p. Krzysztof Klonowski podziękował Kierownikowi  

p. Rafałowi Zielińskiemu za dopilnowanie inwestycji drogowej na trudnym odcinku w miejscowości 

Bogdanki. Przekazał, że mieszkańcy są bardzo zadowoleni z wykonanej inwestycji i nie spotkał się  

z ich strony z żadnymi skargami, pomimo konieczności korzystania z objazdów. 

Wobec braku dalszych pytań Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński opuścił 

posiedzenie.  

Do posiedzenia dołączyła Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego  

p. Hanna Lotarska. 

 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji  

i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna Lotarska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez negocjacji. Poinformowała, że zamówienie dotyczy dostawy ergonomicznych 

biurek dla pracowników Starostwa Powiatowego w Grudziądzu i jednostek organizacyjnych i innych 

mebli biurowych.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji. 

Uchwała Nr 18/47/2024 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 12 listopada 2024 r. w sprawie 

wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji  

i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna Lotarska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie „Rocznego programu współpracy Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025”.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie „Rocznego programu współpracy Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025”. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie „Rocznego programu współpracy Powiatu 

Grudziądzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025” stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

Kierownik p. Hanna Lotarska poinformowała także o wpływie pisma, w którym Prezes 

Stowarzyszenia Kultury Fizycznej Klubu Bowlingowego „Perfekt 300” Tomasz Drzewiecki zwraca 

się o wsparcie finansowe i objęcie honorowym patronatem Starosty Grudziądzkiego 

Międzynarodowych Otwartych Mistrzostw Grudziądza 2025 w Bowlingu Sportowym. 

Starosta p. Adam Olejnik odpowiedział, że wsparcie ww. wydarzenia nie należy do zakresu zadań 

powiatu, co skutkuje koniecznością odmowy na przesłaną prośbę.  

Posiedzenie opuściła Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna 

Lotarska. 

Do posiedzenia dołączyła p. Teresa Kleczewska – inspektor z Wydziału Komunikacji. 



6 
 

 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Inspektor z Wydziału Komunikacji 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Powiat Grudziądzki umowy z operatorem o świadczenie usług publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. Przedstawiła informacje dotyczące wycofania linii 

P21, dodania dwóch linii, zwiększenia zakresu linii P2 oraz dołączenia Gminy Rogóźno do 

powiatowych przewozów publicznych. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Grudziądzki umowy  

z operatorem o świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat 

Grudziądzki umowy z operatorem o świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego  

o charakterze użyteczności publicznej stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik ogłosił przerwę w posiedzeniu. 

 Po wznowieniu posiedzenia Starosta p. Adama Olejnika przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu dotyczącego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalania cen  

za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej. 

Poinformował, że ceny ustalone zostały po konsultacjach z Gminami, których dotyczy powiatowy 

publiczny transport zbiorowy. 

Inspektor z Wydziału Komunikacji p. Teresa Kleczewska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie ustalania cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym 

o charakterze użyteczności publicznej.  

Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie Zarządu 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

ustalania cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności 

publicznej wraz ze zgłoszonymi poprawkami pisarskimi.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalania cen za usługi przewozowe  

w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej stanowi załącznik  

nr 8 do protokołu.  
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Posiedzenie opuściła p. Teresa Kleczewska – inspektor z Wydziału Komunikacji. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego 

spraw organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków, w związku z czym poinformował o wpływie 

pisma od Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej p. Michała Neumanna, który pisze  

o nieotrzymaniu w wyznaczonym czasie środków z przeznaczeniem na pokrycie wydatków 

projektowych w związku z realizacją projektu Rodzina w Centrum Etap I. Starosta p. Adam Olejnik 

odczytał, że wielkość nieuregulowanych zobowiązań na rzecz wykonawców stanowi zagrożenie dla 

realizacji usług w związku z powyższym Dyrektor p. Michał Neumann zwraca się z prośbą  

o zaangażowanie własnych środków na pokrycie przynajmniej części faktur za wykonane usługi,  

co pomoże w utrzymaniu płynności finansowej w projekcie, tym samym zapewniając ciągłość 

zrealizowanego wsparcia na rzecz powiatu.  

W związku z brakiem dalszych spraw organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków Starosta  

p. Adam Olejnik podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył 18 posiedzenie Zarządu 

Powiatu Grudziądzkiego. 
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/-/ Aleksander Zadykowicz 

 

Członek Zarządu 

/-/ Grzegorz Masiota 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Magdalena Topolewska 

 


